



BORANG PERMOHONAN PENDAFTARAN KURSUS
ANJURAN PERSATUAN JURUUKUR TANAH BERTAULIAH MALAYSIA (PEJUTA)
DIKENDALIKAN OLEH KOPERASI JURUKUR TANAH BERLESEN BERHAD (KOJUTA)
BAGI TAHUN 2013

Kursus	PASPORT KESELAMATAN UNTUK KONTRAKTOR (CONTRACTOR SAFETY PASPORT SYSTEM)		
Tarikh	29 November 2013	Tempoh Kursus	½ hari
Tarikh Tutup	18 November 2013		
Tempat	Sekolah Latihan KOJUTA, 2721, Jalan Permata 4, Taman Permata, Hulu Kelang, -----	Yuran Pendaftaran	RM50.00. (Tunai atau Cek Berpalang atas nama PEJUTA)
Tenaga Pengajar	Safety Passport Division Higher Education & Training Department (HETD) National Institute Of Occupational Safety And Health (NIOSH)		
Syarat Penyertaan	Terbuka kepada JUTB dan kakitangan yang sedang berkhidmat dengan Jurukur Tanah		
Objektif Kursus	<ul style="list-style-type: none">▪ Untuk memastikan semua kontraktor dan pekerja mempunyai pengetahuan yang minima berkenaan keselamatan dan kesihatan yang bersesuaian dengan kerja mereka.▪ Menyediakan latihan asas yang diperlukan untuk pekerja-pekerja kontraktor bagi memastikan keselamatan dan kesihatan pekerjaan serta dapat meminimalkan kemalangan di tempat kerja.		
Metodologi Kursus	Syarahan, Tutorial, Latih Amal dan Ujian (Sila rujuk Lampiran 1 untuk kandungan kursus)		

PERMOHONAN PENDAFTARAN PESERTA

Nama Peserta :	No. K/P Peserta:(Sila lampirkan salinan K/P)
Nama JTB :	No. Tel Bimbit Majikan:
Jawatan Peserta :	No. KWSP Peserta:
Firma :	No. Tel Pejabat :
Alamat :	No. Tel Bimbit :
	No. Fax:
Email :	
Sila bawa bersama: 1) Salinan kad pengenalan 2) Sekeping Gambar berukuran passport 3) Jenis Darah (Di isi di dalam borang semasa hari kursus)	

Sila kembalikan borang ini ke Fax: 03- 4105 2850 atau 03- 4107 8277 atau email salinan ke : jalifah@kojuta.com / mas.juliza@kojuta.com pada atau sebelum 18 November 2013.

Keterangan Lanjut Sila Hubungi : PUAN JALITAH HASAN / PUAN MAS JULIZA ALIAS
TEL: 03- 4107 9277/ 03-4108 2850 Fax: 03- 4105 2850

*** PEJUTA akan membuat pengesahan mengenai tarikh dan tempat kursus. Penganjur berhak meminda tarikh dan tempat kursus mengikut keperluan semasa.

*** Sila maklumkan kepada Sekretariat Latihan 7 hari sebelum tarikh kursus diadakan sekiranya peserta yang telah mendaftar tidak dapat hadir. Walaubagaimanapun, hanya 50 peratus yuran pendaftaran akan dikembalikan. Sekiranya pembatalan dibuat lewat dari 7 hari daripada tarikh kursus diadakan, keseluruhan yuran pendaftaran tidak akan dikembalikan